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ROZPOČET 
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- hospodaření s nejvyšším rozpočtem v historii  

 

- i přes všechna omezení v nových dotacích v roce 2017 se podařilo svazu všechny dotace 

řádně vyúčtovat 

 

- kontrola vyúčtování z MŠMT na dotace z roku 2016 – bezchybný výsledek 

 

- pro rok 2018 opět omezení dotací a čerpání peněz v tuto chvíli připravujeme opatření a 

postupy jak na to 

 

- i přes nárůst pracnosti sekretariát fungoval bez výrazného navýšení pracovníků 

  
 

 



SPORTOVNÍ ÚSPĚCHY 
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- ve znamení 5  

 

- v druhé polovině roku 2017 a první polovině roku 2018 bych rád zmínil  

 

- 5. místo na domácím MEJ U17 – naši junioři vyhráli těžkou skupinu a postoupili mezi nejlepších 8, kde prohráli 

s Tureckem  

- 5. místo na ME družstev v ruské Kazani v soutěži mužů, kde naši reprezentanti prohráli ve čtvrtfinále s 

Německem 

  

- kromě těchto dvou velkých úspěchů se během posledního roku dostavila řada úspěchů na 

mezinárodních turnajích, kde se celá řada reprezentantů radovala z medailových příček 

 

- za velký úspěch považuji kvalifikaci Terezy Švábíkové na YOG 

 



POŘÁDANÉ AKCE 
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ZMĚNY VE VEDENÍ SVAZU 
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- vzhledem k nepřihlášení žádného kandidáta na pozici předsedy svazu, zůstávám   

prozatím ve své funkci 

 

- v tuto chvíli zůstává kompletní i tým, ale v září ukončí spolupráci se svazem 

předseda MK Jan Mikulka a v tuto chvíli jsme předběžně domluveni na ukončení 

pracovního poměru s Hankou Procházkovou, která jde mimo sportovní prostředí, 

za Hanku budeme hledat náhradu 

 

 

- ve svých funkcích pokračuje Jan Kolář, Hana Musilová, Josef Rubáš, Pavel 

Florián 

 

- v průběhu této VH bude volena nová legislativní rada a dozorčí rada 
 

 

 


